

TEACHER APPROVAL CRITERIA 教師批准標準

教师批准标准

1. INTRODUCTION 引言/ 引言

Thank you for your interest in delivering an IFA Qualification and becoming an IFA Teacher at one of our approved centres. We are delighted to guide you through the quality assurance process. To deliver an IFA Qualification(s) at an IFA approved Centre, the individual must register as a teacher for the IFA Qualification they are applying to deliver and meet the criteria of the category of teacher status they are applying. Supporting information is also provided on how to meet those requirements.

感謝您有興趣提供 IFA 資格並成為我們認可的中心之一的 IFA 教師。我們很高興為您提供質量保證流程。要在 IFA 批准的中心提供 IFA 資格,個人必須註冊為他們申請提交的 IFA 資格的教師,並符合他們所申請的教師身份類別的標準。還提供了有關如何滿足這些要求的支持信息。/ 感谢您有兴趣提供 IFA 资格并成为我们认可的中心之一的 IFA 教师。我们很高兴为您提供质量保证流程。要在 IFA 批准的中心提供 IFA 资格,个人必须注册为他们申请提交的 IFA 资格的教师,并符合他们所申请的教师身份类别的标准。还提供了有关如何满足这些要求的支持信息。

2. TEACHER CATEGORIES & CRITERIA 教師類別和標準/教师类別和标准

There are three categories of teacher status dependent on experience. Each category allows the applicant to accrue valuable experience and develop their training skills.

根據經驗,有三類教師身份。每個類別都允許申請人積累寶貴的經驗並培養他們的培訓技 能。/根据经验,有三类教师身份。每个类别都允许申请人积累宝贵的经验并培养他们的培 训技能。

PRINCIPAL TEACHER 校長/校长

Only Principal teachers are able to deliver an IFA Qualification (minimum of 75% of the course). The criteria are as follows:

只有校長才能提供 IFA 資格(至少 75%的課程)。標準如下:/只有校长才能提供 IFA 资格(至少 75%的课程)。标准如下:

- Qualification in Aromatherapy equal or higher than the course they will be delivering. **芳香療法的資格等於或高於他們將提供的課程。/**芳香疗法的资格等于或高于他们将提供的课程。
- Qualified in Aromatherapy at least five (5) years or more from date of application. 自申請之日起至少五年或以上的芳香療法合格。/自申请之日起至少五年或以上的芳香疗法合格。
- Held continuous IFA FULL membership or postgraduate IFA membership in the qualification they wish to deliver for a minimum of three (3) years or equivalent.
 持續至少三年或同等學歷的 IFA 完全會員資格或研究生 IFA 會員資格。/持续至少三年或同等学历的 IFA 完全会员资格或研究生 IFA 会员资格。
- Hold a teacher's qualification or can evidence relevant teaching experience.
 持有教師資格或者可以證明相關的教學經驗。。/持有教师资格或者可以證明相關的教學經驗。

0

ASSISTANT TEACHER 助理教師 / 助理教师

Assistant teachers are able to deliver 25% of an IFA Qualification supervised by a Principal teacher. Assistant teachers have two (2 years) from the date of approval to upgrade to Principal teacher status. Teachers' applications to upgrade must be supported and countersigned by their Principal Teacher in their capacity as mentor. The criteria are as follows: 助理教師能夠提供由校長老師監督的 IFA 資格的 25%。助理教師從批准之日起兩年升級為校長。教師的升級申請必須由他們的校長作為導師支持和簽名。標準如下:/ 助理教师能够提供由校长老师监督的 IFA 资格的 25%。助理教师从批准之日起两年升级为校长。教师的升级申请必须由他们的校长作为导师支持和签名。标准如下:

- Qualification in Aromatherapy equal or higher than the course they will be delivering. **芳香療法的資格等於或高於他們將提供的課程。/**芳香疗法的资格等于或高于他们将提供的课程。
- Qualified in Aromatherapy at least three (3) years or more from date of application. 自申請之日起至少三年或更長時間的芳香療法合格。/自申请之日起至少三年或更长时间的芳香疗法合格。
- Held continuous IFA FULL membership or postgraduate IFA membership in the qualification they wish to deliver for a minimum of two (2) years.
 持續 IFA 完全會員資格或研究生 IFA 會員資格,他們希望提供至少兩年的資格。/持续 IFA 完全会员资格或研究生 IFA 会员资格,他们希望提供至少两年的资格。
- Hold a teachers qualification or can evidence relevant teaching experience
- **持有教師資格**或者可以證明相關的教學經驗。。/ 持有教师资格或者可以證明相關的教學經驗。
- Name an appointed principal teacher who you will shadow and who will monitor your performance.
 您將輔助您指定的校長,他將監督您的表現。/您将辅助您指定的校长,他将监督

£100.00

您的表现。

TRAINEE TEACHER 實習老師/实习老师

Trainee teachers will shadow Assistant teachers. Trainee teachers have two (2 years) from the date of approval to upgrade to Assistant teacher status. Teacher's applications to upgrade must be supported and counter-signed by their Assistant Teacher in their capacity as mentor. The requirements are as follows:

實習老師將輔助助理老師。實習教師從批准之日起有兩年升級到助理教師身份。教師的升級申請必須得到助理教師的支持和簽名。要求如下:

实习老师将辅助助理老师。实习教师从批准之日起有两年升级到助理教师身份。教师的升级申请必须得到助理教师的支持和签名。要求如下:

Qualification in Aromatherapy equal or higher than the course they will be delivering.
 芳香療法的資格等於或高於他們將提供的課程。

芳香疗法的资格等于或高于他们将提供的课程。

Qualified in Aromatherapy at least two (2) years or more from date of application.
 自申請之日起至少兩年或更長時間內接受香薰治療。

自申请之日起至少两年或更长时间内接受香熏治疗。

Held IFA FULL membership or postgraduate IFA membership in the qualification they wish to deliver for a minimum of one (1) year.

成爲幷擁有 IFA 常規會員或研究生會員資格至少一年。

成为并拥有 IFA 常规会员或研究生会员资格至少一年。

 Name an appointed Assistant or Principal teacher who you will shadow and who will monitor your performance.

指定一名指定的助理老師或校長,您將輔助他,他將監督您的表現。

指定一名指定的助理老师或校长,您将辅助他,他将监督您的表现。

£75.00

3. HOW TO MEET THE REQUIRED STANDARDS 如何滿足所需的標準 / 如何满足所需的标准

SUBJECT PROFICIENCY 精通主題 / 精通主题

The individual delivering an IFA qualification must hold the same, equivalent or higher qualification than the one they are applying to teach and assess and is therefore eligible for IFA postgraduate membership.

提供 IFA 資格的個人必須持有與他們申請教學和評估相當或更高的資格,因此有資格獲得 IFA 研究生會員資格。/ 提供 IFA 资格的个人必须持有与他们申请教学和评估相当或更高的资格,因此有资格获得 IFA 研究生会员资格。

Types of evidence include: 證據類型包括:/证据类型包括:

- ▶ IFA Qualification Certificate e.g. Aromatherapy Diploma, PEOT, Aromacare IFA 資格證書,例如芳香療法文憑,PEOT,Aromacare/ IFA 资格证书,例如芳香疗法文凭,PEOT,Aromacare
- ▶ IFA Membership number IFA 會員編號 / IFA 会员编号
- ➤ A copy of Qualification/Certificate(s) that are consistent with the IFA course components. Please download and complete a copy of the <u>Accredited Prior Learning (APL) mapping questionnaire</u>, which identifies the learning and assessment requirements in order to qualify for full membership.

與 IFA 課程組成部分一致的資格/證書副本。請下載並填寫一份經認可的先前學習 (APL) 測繪問卷,其中列出了學習和評估要求-以便有資格獲得正式會員資格。/ 与 IFA 课程组成部分一致的资格/证书副本。请下载并填写一份先前学习 (APL) 测绘问卷。制图调查表,其中列出了学习和评估要求-以便有资格获得正式会员资格。

Sample teaching notes will be requested of Centres when they apply to become an approved Centre. A Centre may, as part of their employment contract, request that the tutor produce these notes or provide them to the teacher, which is between the tutor and their employer. 申請成為經批准的中心時,將要求中心提供示例教學筆記。作為其僱傭合同的一部分,中心可以要求導師出示這些筆記或將其提供給導師與其雇主之間的教師。/申请成为经批准

的中心时,将要求中心提供示例教学笔记。作为其雇佣合同的一部分,中心可以要求导师出示这些笔记或将其提供给导师与其雇主之间的教师。

SUBJECT EXPERIENCE 經驗 / 经验

The applicant must have held their qualification in aromatherapy for the amount of years specified for the category of teacher for which they are applying.

申請人必須持有芳香療法資格·其**所申請的教師類別的年限**。/申请人必须持有芳香疗法资格,其所申请的教师类别的年限。

Types of evidence include: 證據類型包括:/证据类型包括:

- ➤ IFA Qualification Certificate e.g. Aromatherapy Diploma, PEOT, Aromacare IFA 資格證書,例如芳香療法文憑,PEOT,Aromacare / IFA 资格证书,例如芳香疗法文恁,PEOT,Aromacare
- ➤ Other Qualification Certificate(s) awarded as 'of equal' 被授予相當或更高的的其他資格證書 / 被授予相当或更高的的其他资格证书
- ➤ IFA Membership number
 IFA 會員編號 / IFA 会员编号

REGULATORY COMPLIANCE 監管合規/监管合规

To assure itself that individuals awarded teacher status have a history of conforming to regulatory standards the applicant must either:

為了確保獲得教師身份的個人有符合監管標準的歷史·申請**人必須**:/为了确保获得教师身份的个人有符合监管标准的历史,申请人必须:

- ➤ Have held IFA postgraduate membership for 3 years or more or 已持有 IFA 研究生會員資格 3 年或以上或 / 已持有 IFA 研究生会员资格 3 年或以上 或
- ▶ Provide evidence of having belonged to another appropriate professional membership body for 3 years or more.
 提供屬於另一個適當的專業會員團體 3 年或以上的證據。/提供属于另一个适当的专业会员 团体 3 年或以上的证据。

NB. If the applicant has not held continuous IFA membership for the required years then the applicant must join the IFA membership at the required level and apply after the respective period. Membership cannot be backdated for the previous 'unregulated' time period. The IFA will consider applicants' who have held membership with other governing bodies during the time elapse where appropriate.

注意:如果申請人未在規定年限內持續獲得IFA會員資格,則申請人必須按照要求的級別加入IFA會員資格,並在相應的期限後申請。會員資格不能在之前的"不受監管"時間段內回溯。IFA將考慮在適當的時間內與其他理事機構成員資格的申請人。

注意:如果申请人未在规定年限内持续获得IFA会员资格,则申请人必须按照要求的级别加入IFA会员资格,并在相应的期限后申请。会员资格不能在之前的"不受监管"时间段内回溯。IFA将考虑在适当的时间内与其他理事机构成员资格的申请人。

TEACHERS QUALIFICATION 教師資格/教师资格

The individual applying must hold a teacher's qualification. Examples of teaching qualification we accept include: 個人申請必須持有教師資格。我們接受的教學資格包括:/ 个人申请必须持有教师资格。我们接受的教学资格包括:

- ➤ IFA Teacher Training Course Certificate, IFA 教師培訓課程證書・/IFA 教师培训课程证书,
- **➤** B.Ed.:
- ➤ Dip.Ed;
- > PTLLS (City & Guilds 7303),
- > CTLLS (City & Guilds 7304),
- ➤ DTLLS (City & Guilds PGCE);
- Train the Trainer Award;培訓培訓師獎;/ 培训培训师奖;
- ▶ other City and Guilds Certificates of Education (7306, 7307, 7321; 7407);
 其他城市行業協會的教育證書 (7306,7307,7321; 7407);/ 其他城市行业协会的教育证书 (7306,7307,7321; 7407);
- ▶ relevant learning & development units or N/SVQ/QCF provision.
 相關的學習和發展單位或N / SVQ / QCF規定。 / 相关的学习和发展单位或N / SVQ / QCF规定。
- ➤ Other comparable qualification supported by a copy of the course outline and relevant CPD or provide evidence of proficient teaching experience. 其他可比較的資格證書由課程大綱和相關CPD的副本支持或提供熟練的教學經驗證據。/其他可比较的资格证书由课程大纲和相关CPD的副本支持或提供熟練的教學經驗證據。

TEACHING EXPERIENCE 教學經驗/教学经验

If you have experience teaching or lecturing in aromatherapy or allied subjects then you will need to provide details to support your application.

如果您有芳香療法或相關科目的教學或講座經驗,那麼您需要提供詳細信息以支持您的申請。

如果您有芳香疗法或相关科目的教学或讲座经验,那么您需要提供详细信息以支持您的申请。

Types of evidence include: 證據類型包括:/证据类型包括:

- > CV
- ➤ Completion of the Teacher Application Form 完成教師申請表 / 完成教师申请表

If the applicant is inexperienced or has not undertaken the IFA Qualification(s) of which they are applying to teach and are therefore unfamiliar with our curriculum, the IFA may also: 如果申請人缺乏經驗或沒有參加他們申請教授的 IFA 資格,因此不熟悉我們的課程,IFA 也可以:

如果申请人缺乏经验或没有参加他们申请教授的 IFA 资格,因此不熟悉我们的课程,IFA 也可以:

- ➤ Interview the person by telephone 通過電話面談 / 通过电话面谈
- ➤ Refer them to IFA teacher training 請他們參加 IFA 教師培訓 / 请他们参加 IFA 教师培训
- ➤ Request that the applicant supply a DVD or USB evidencing their teaching in progress (1 hour maximum); this will include a cross section of subjects taught (4 x 15 minutes). If translation is required the onus is on the applicant to supply an English interpreter.

要求申請人提供 DVD 或 USB 證明其正在進行的教學(最多 1 小時);這將包括教授的橫斷面(4 x 15 分鐘)。如果需要翻譯,申請人有責任提供英語口譯員。

要求申请人提供 DVD 或 USB 证明其正在进行的教学(最多 1 小时);这将包括教授的横断面(4 x 15 分钟)。如果需要翻译,申请人有责任提供英语口译员。

FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

經常問的問題/经常问的问题

Q. I haven't trained on an IFA course and do not meet the subject proficiency requirements what do I need to do?

問:我沒有接受過 IFA 課程的培訓,也沒有達到主題能力要求,我需要做什麼?问:我没有接受过 IFA 课程的培训,也没有达到主题能力要求,我需要做什么?

A. If an applicant's qualifications fall short of the required criteria, the applicant will need to either undertake an upgrade course or dependent on the applicants' previous experience this may also be completed via supervision. The IFA will be able to advise once we are in receipt of your application. The IFA considers each applicant's suitability according to the applicant's merits, previous training, knowledge and experience.

答:如果申請人的資格不符合要求的標準,申請人需要進行<u>升級課程</u>或依賴申請人以前的經驗,這也可以通過監督完成。一旦我們收到您的申請,IFA將能夠提供建議。IFA根據申請人的優點,以前的培訓,知識和經驗考慮每個申請人的適合性。

答: 如果申请人的资格不符合要求的标准,申请人需要进行<u>升级课程</u>或依赖申请人以前的经验,这也可以通过监督完成。一旦我们收到您的申请,IFA 将能够提供建议。 IFA 根据申请人的优点,以前的培训,知识和经验考虑每个申请人的适合性。

The minimum criteria to upgrade qualifications is a level 3 Aromatherapy Qualification and above, validated by an external examining body, which meets the national occupational standards (NOS). Otherwise the difference in course content will be too great to bridge and the applicant will be advised to undertake the IFA Qualification(s) in which they are applying to teach.

升級資格的最低標準是 3 級芳香療法資格及以上,由外部檢查機構驗證,符合國家職業標準(NOS)。否則,課程內容的差異將太大而無法彌合,建議申請人參加他們申請教學的

IFA 資格。

升级资格的最低标准是 3 级芳香疗法资格及以上,由外部检查机构验证,符合国家职业标准(NOS)。否则,课程内容的差异将太大而无法弥合,建议申请人参加他们申请教学的 IFA 资格。

Q. I do not hold a teacher's qualification what can I do?

問:我沒有教師資格我該怎麼辦?

问: 我没有教师资格我该怎么办?

A. You can attend an IFA teacher training course or request that an IFA representative visit your premises to undertake IFA teacher training (costs payable by the applicant) or you can source other providers who offer teacher training qualifications, as per the examples provided above.

答:您可以參加 IFA 教師培訓課程或要求 IFA 代表訪問您的場所進行 IFA 教師培訓(申請人應付的費用),或者您可以根據上面提供的示例尋找提供教師培訓資格的其他提供者。 答:您可以參加 IFA 教師培訓課程或要求 IFA 代表访问您的场所进行 IFA 教师培训(申请人应付的费用),或者您可以根据上面提供的示例寻找提供教师培训资格的其他提供者。

Other comparable qualification supported by a copy of the course outline and relevant CPD may also be accepted so please ensure you supply as much information as possible on your application form.

也可以接受課程大綱和相關 CPD 副本支持的其他類似資格,因此請確保您在申請表上提供盡可能多的信息。

也可以接受课程大纲和相关 CPD 副本支持的其他类似资格,因此请确保您在申请表上提供 尽可能多的信息。

Q. What if there is not a teacher training course available in my area?

問:如果我所在地區沒有教師培訓課程怎麼辦? **问**:如果我所在地区没有教师培训课程怎么办?

A. The applicant would be required to travel to an area where a course is available, or request for an IFA teacher to attend their premises to train them (fees payable by the requesting party). You can complete the register your interest for teacher training here, which the IFA will consider when scheduling teacher training courses throughout the year.

答:申請人將被要求前往有課程的地區·或要求 IFA 教師到他們的校園進行培訓(請求方應付的費用)。您可以在此完成註冊您對教師培訓的興趣·IFA 將在全年安排教師培訓課程時考慮這些培訓。

答:申請人將被要求前往有課程的地區,或要求 IFA 教師到他們的校園進行培訓(請求方應付的費用)。您可以在此完成註冊您對教師培訓的興趣,IFA 將在全年安排教師培訓課程時考慮這些培訓。

Q. What if I have lots of experience in teaching but do not have a certified qualification that you accept?

問:如果我有很多教學經驗但沒有你接受的認證資格怎麼辦?

问: 如果我有很多教学经验但没有你接受的认证资格怎么办?

A. Each individual applicants' teaching experience will be taken into consideration. For quality control purposes applicants may be asked to supply additional evidence for example to be sent a video/USB of teaching in progress in order to verify.

答:每個申請人的教學經驗都將被考慮在內。出於質量控制的目的,可能會要求申請人提供其他證據,例如發送正在進行教學的視頻/USB以進行驗證。

答:每个申请人的教学经验都将被考虑在内。出于质量控制的目的,可能会要求申请人提供其他证据,例如发送正在进行教学的视频/USB以进行验证。

Q. I have experience teaching but not specifically in aromatherapy. Can I still apply?

問:我有教學經驗,但沒有專門的芳香療法。我還可以申請嗎?

问:我有教学经验,但没有专门的芳香疗法。我还可以申请吗?

A. Yes as long as you meet the subject proficiency requirements. We recommend you enrol on an IFA teacher training course which teaches you specifically how to teach an IFA qualification.

答:是的,只要您符合主題能力要求。我們建議您報名參加 IFA 教師培訓課程,該課程將教您具體如何教授 IFA 資格。

答:是的,只要您符合主题能力要求。我们建议您报名参加 <u>IFA 教师培训课程</u>,该课程将教您具体如何教授 IFA 资格。

Q. How do I know if I my qualification is equal to the course I am applying to teach?

問:我怎麼知道我的資格是否與我申請教授的課程相同?

问: 我怎么知道我的资格是否与我申请教授的课程相同?

A. You will need to complete the Accredited Prior Learning (APL) mapping questionnaire, which breaks down the subject content of each module and unit incorporated within the IFA Diploma course. Completion of the questionnaire and supply of supplementary evidence, will enable you to identify areas already covered during prior learning and areas requiring further development.

答:您需要完成認可的在<u>先前學習(APL)測繪問卷</u>,該調查問卷分解了 IFA 文憑課程中所包含的每個模塊和單元的主題內容。完成調查問卷並提供補充證據,使您能夠確定先前學習中已涵蓋的領域和需要進一步發展的領域。

答: 您需要完成认可的在<u>先前学习(APL)测绘问卷</u>,该调查问卷分解了 IFA 文凭课程中 所包含的每个模块和单元的主题内容。完成调查问卷并提供补充证据,使您能够确定先前 学习中已涵盖的领域和需要进一步发展的领域。